

Styremøte i linjeforeningen Nabla

Dag/dato: 12.10.23

Tid: 16:15

Sted: D4-132

Tilstede: Synnøve, Liva, Rasmus, Sophia, Emilie, Ingrid, Emil, Yawar

Forfall:

Saksnr. Sak

0 Runde Rundt Tastaturet

Ansvarlig

Alle

Leder: organisere K2K, hatt møte med lederne i NV gangen, diverse administrativt, laget oversikt over nablas ressurser.

Nestleder: Litt søknader til NTNU hjelp og oppdatert kontortilgang

Faddersjef: Refererer litt og mailer litt. Representert Nabla på UKA selskapsmiddag.

Økonomiansvarlig: Betalt fakturaer på vegne av linjeforeningen og fakturert bedrifter for bedriftsprestasjoner/reklamering.

BN-sjef: På møte onsdag var det flere som hadde kommet i kontakt med bedrifter og flere som virket interessert i et samarbeid med oss. Det jobbes også med alumniundersøkelsen fra i vår, som skal ferdigstilles ila dette semesteret.

Arr.komsjef: Joulebohr blir forhåpentligvis i realfagskantinen, da vi har fått grei pris fra SiT. Venter derimot på å få vite om det vil bli ekstra kostnader mtp leie/vakthold så må se det an.

Komsjef: Foreløpig i en liten periode med å skrive erfaringskriv. Forsøker å få i gang ny gruppelederkalender for 2024.

- 1 Godkjenning av dagsorden** **Alle**
- 2 Ris og ros** **Alle**
- 3 Orienteringssaker** **Alle**
- Redegjørelser fra workshops** **Postkom**
- Postkom etterspør at styret tar opp sakene som ble diskutert på workshops som orienteringssaker på styremøtene slik at beslutninger og vedtak blir referatført. Styret svarer at ingen beslutninger eller vedtak vil noen gang bli tatt på workshops. Workshops er i utgangspunktet bare en mer organisert uformell samtale i styret. Det er her styret skal kunne diskutere fritt om saker og ideer som man har tenkt på uten at man skal trenge å bestemme noe eller at det skal referatføres. Det er også for å sette i gang tankeprosesser. Slik vil det i tillegg avlaste styremøtene da mye tid har forsvunnet til slike diskusjoner som ikke nødvendigvis har ført noe sted, eller at diskusjonene har handlet om temaer som er irrelevant for Nabla. Dersom det er saker som trenger beslutning eller konklusjon vil disse tas opp på styremøtet med en oppsummering av argumentene bak. Workshops er lukket for styret med unntak av inviterte.
- DGI-representant** **Postkom**
- Noen medlemmer av Postkom mener det var dumt at den inviterte komponenten på DGI møtet ikke var et Postkom-medlem. Styret svarer at DGI representantene ikke trenger å være medlem av Postkom, som står i erfaringskrivet om valg av DGI-representant. Vedkommende som ble invitert var altså ikke valgt som representant fra Postkom. Styret er klar over at det er anbefalt å invitere noen som allerede har vunnet DGI prisen, men i år var det ingen vinnere av DGI tilgjengelig.
- Referat NV-leder møte** **Synnøve**
- Det er nå blitt avklart at bumperz ballene kan lånes ut til alle. Det skal settes opp et grundig utlån-system slik at det blir sjekket om de kommer i god stand tilbake etter bruk. Linjeforeningene i NV gangen vil ha førsteprioritet i en eventuell utlånskø. Grillene blir ikke lånt ut til andre enn NV gangen. Disse misbrukes fort og bærer mer preg av slitasje.
- Nabla har opplevd at vaskepersonell i det siste ikke har kommet innom kontoret for å vaske og spurte de andre linjeforeningene om de har merket noe. De andre linjelederne visste ikke at det skulle komme vaskepersonell i utgangspunktet. Linjelederne har derfor sendt mail til fakultetet og etterspurt mer informasjon om vasking og søppeltømming.
- Kjøkkensprayen på NV-kjøkkenet skal *ikke* kastes. Vi har refill-posere som heller skal fylle sprayen.
- Synnøve skal på hybel til hybel med linjelederne.
- Ingen andre linjeforeninger ville dele badekaret vårt.
- Innbruddsalarmen på kontoret går kl.22 hver kveld. Hvis noen bruker kortet for å komme inn på kontoret etter kl.22 vil den gå på nytt ved nærmeste hele time. For eksempel vil alarmen gå kl.23 hvis noen bruker kortet sitt kl.22:34. Den går på alle kontorene samtidig. Det går an å skru den av innenfra Nabla sitt kontor, men dette vil ikke skru av de andre. En mail er sendt for å høre om dette er meningen og hva alarmen egentlig handler om.
- NV-lageret skal ryddes.
- Lederen av HC bestiller to griller fra Biltema.
- Det er sendt purremail på om det er lov å male dørene til kontorene.
- Lagernøkkel** **Synnøve**
- Vi har bestilt en lagernøkkel til NV-lageret. Denne er nå på vei.
- Joulebohr** **Emilie**

Joulebohret blir muligens i realfagskantinen. Arrkom har fått tilbud fra SiT catering. Bar blir satt opp av SiT, men medbragt er ikke lov.

Finansgruppen

Synnøve

Styret ønsker å avklare at finansgruppen er kun en gruppe. De har ikke ansvar for Nabla sine penger og er bare en interessegruppe der de trader med falske penger og fantasi fond. Beskrivelsen står nå på nabla.no. Dersom en undergruppe får ansvar for penger i Nabla vil dette først gå gjennom SKE.

4

Saker

Alle

TV-aksjonen

Liva

Det blir kakesalg hver dag kl.11. Styret og frivillige fra postkom, kakekom og muligens kontorkom stiller med kaker. Folk vipper et valgfritt beløp for kakestykkene. Rasmus vil sette opp en bruker på vipps til innsamlingen og fikse en QR-kode.

Det vil i tillegg holdes auksjon på blant en nablal-ue, 75års jubglass, 80års jubglass, og mer. Loddene vil koste 50kr stk og må markeres på vipps hva loddet går til.

Utfordringer kan bli filmet og lagt ut på instagram story.

Webkom kan muligens fikse en "progressbar" for å vise hvor mye penger som er samlet inn i sanntid.

Søknad om repromidler

Rasmus

SKE har tentativt godkjent regnskapet for høsten så vi kan søke om midler.

Pins til førsteklasse - statusoppdatering

Emil

Noen mente de hadde betalt medlemskontingent selv om de ikke sto på listen. Listen var litt gammel. Rasmus lager en oppdatert liste og Ingrid vil åpne en ny runde med pinsutdeling på hennes styrekontortid i morgen (fredag) kl.11. Informasjonen legges ut i kull23 gruppen på facebook.

Depositum Åre (?)

Emilie

Dersom depositumet ikke blir brukt, vil det bli mye arbeid for økonomiansvarlig i etterkant å utbetale hvert enkelt beløp. Det er derfor en diskusjon om arrangementet skal ta betalt for depositum eller ikke. Depositumet er en viktig buffer fordi Nabla tar en risiko med å arrangere Åre-turen, og må ha en buffer hvis det skulle skje noe, som ikke er usannsynlig. En mulighet for at det skal bli mindre belastning på økonomiansvarlig er å samle dem med tilgang til banken og spørre om de kan hjelpe med utbetalingene. I fjor gikk Nabla ut med tap da depositumet ikke dekket de ekstra kostnadene som dukket opp. Dette ønsker styret å unngå og vil derfor ta det i betraktning når prisen på depositumet settes.

x.

Eventuelt

Alle

Planckuken

Liva

Flyttet til neste møte.

UKE-flåte 2025

Liva

Flyttet til neste møte.

Prikker

Emil

Flyttet til neste møte.

En liten overraskelse:):)

Ingrid

Ingrid har fikset lader til soundboxen!

xx

Fremover

Alle

xxx

Kritikk av møtet

Alle